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PROTOKÓŁ NR XLVIII/2022 

Z SESJI RADY MIEJSKIEJ W PACZKOWIE 

odbytej w dniu 28 kwietnia 2022 r. 
 
 
 
 
 
 

Rada liczy 15 radnych. 

Na sesji obecnych było 13 radnych. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
Lista obecności gości uczestniczących w sesji załącznik nr 2 do protokołu. 
 
Sesja rozpoczęła się o godzinie 1005, a zakończyła o godzinie 1050 

Sesja odbyła się w sali posiedzeń Urzędu Miejskiego w Paczkowie 
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Do pkt.1 - pkt 3. 

W. Barabasz Przewodniczący Rady Miejskiej dokonał otwarcia XLVIII sesji Rady Miejskiej 

w Paczkowie. Następnie stwierdził prawomocność obrad. Poinformował, że na sali posiedzeń 

obecnych jest 13 radnych. Nieobecny jest radny Piotr Sokołowski i Bogdan Zuziak.  

Sekretarz Gminy Paczków Iwona Cymara: „Dzień dobry, witam państwa bardzo serdecznie, 

tak jak pan Przewodniczący już tutaj zaznaczył takim bardzo miłym akcentem dzisiejszą sesję 

rozpoczynamy. Ja odczytam treść jednego z podziękowań, które dzisiaj wręczymy dla 

przedstawicieli firm i stowarzyszeń działających na terenie gminy Paczków, i które to firmy i 

stowarzyszenia zaangażowały się w pomoc dla uchodźców z Ukrainy. Podziękowanie tutaj w 

rękach mam dla firmy Wienerberger, a dzisiaj tą firmę reprezentuje, pani Dorota Draus pani 

Kierownik, może zaproszę tutaj panią Dorotę do nas. Pragnę złożyć gorące pełne wdzięczności 

podziękowania za okazaną serdeczność i życzliwość. Dziękuję Wam za to, że z takim zapałem 

i wielkim sercem zaangażowaliście się państwo w chęć niesienia pomocy dla mieszkańców 

oraz uchodźców z Ukrainy. Wasza pomoc nieoceniona, i jednocześnie bardzo ważna w obliczu 

straszliwej wojny, która toczy się na Ukrainie. Państwa postawa stanowi przykład troski o 

innych, oraz podkreśla najwyższą wartość, najwyższe wartości tak jak: godność człowieka i 

chęć niesienia pomocy. Składając podziękowania życzę wielu sukcesów spełnienia uznania, 

zapału w podejmowaniu nowych zadań, a także zdrowia i wszelkiej osobistej pomyślności. Z 

wyrazami wdzięczności Burmistrz gminy Paczków pan Artur Rolka, proszę bardzo. Cieszymy 

się bardzo szanowni państwo, że na terenie naszej Gminy są ludzie o tak wielkich sercach jak 

serce pani Doroty naprawdę dziękujemy serdecznie.”  

Kierownik Zakładu Wienerberger w Paczkowie Dorota Draus: „Dzień dobry państwu. 

Zapewne mnie nie znacie. Jestem od dwóch lat Kierownikiem Zakładu Wienerberger w 

Paczkowie i tutaj zaangażowanie to jest przede wszystkim oprócz powiedzmy Zakładu 

Paczkowskiego, to jest oczywiście naszego Zarządu w Warszawie, który przekazał, który dał 

zgodę na przekazanie takiej drobnej kwoty i pomocy dla uchodźców z Ukrainy tutaj dla gminy, 

więc tutaj podziękowania przede wszystkim również dla naszego Zarządu. Dziękuję bardzo.”  

Sekretarz Gminy Paczków Iwona Cymara: „Dziękujemy bardzo. Szanowni państwo mamy 

jeszcze podziękowania, ale nie wiem czy przedstawiciele tych Stowarzyszeń i Firm są z nami, 

więc ja może przeczytam Stowarzyszenie Inicjatyw Lokalnych w Paczkowie. Firma Migra. 

Firma TransCom International. Firma Ventor. Pan Stanisław Damianiuk i Firmy, które z tym 

panem współpracowały są to Firmy zagraniczne. I ostatnie podziękowanie dla mera Jean Luc 

Chapon to jest mer miasta partnerskiego Uzes. Także te podziękowania na pewno, jeżeli nie 

ma państwa z nami zostaną przekazane, wysłane do tych Stowarzyszeń.” 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Wiesław Barabasz: „Ja tak kończąc to podziękowanie to 

chciałbym jeżeli też słuchają nas, podziękować też, szczerze tak od serca wszystkim 

mieszkańcom, wszystkim mieszkańcom naszej gminy, którzy właśnie przyjęli tych 

mieszkańców Ukrainy potrzebujących i zapewnili im te normalne warunki do życia. Dziękuję 

im serdecznie.” 

Sekretarz Gminy Paczków Iwona Cymara: „I zapraszamy tutaj do nas jeszcze nowo wybranego 

sołtysa sołectwa Dziewiętlice pana Pawła Trytko, pan Przewodniczący odczyta list od pana 

Burmistrza i pana Przewodniczącego. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Wiesław Barabasz: „Gratulacje dla pana Pawła Trytko sołtysa 

sołectwa Dziewiętlice. W imieniu własnym i całego samorządu z prawdziwą satysfakcją 

gratulujemy panu wyboru na urząd sołtysa sołectwa Dziewiętlice. Wierzymy, że społeczny 

mandat zaufania, którym obdarzyli pana mieszkańcy, jest gwarantem udanej współpracy 

pomiędzy lokalną społecznością, a władzami samorządowymi. Liczymy zatem, że w 

rozpoczynającej się kadencji, będziemy wspólnie podejmować szereg działań i konsultować 

najważniejsze decyzje, kierując się zawsze troską o dobro mieszkańców. Składając panu, 

gratulację serdecznie zapraszamy do współpracy i dzielenia się z nami uwagami, pomysłami, 

wątpliwościami. Raz jeszcze gratulujemy panu wyboru na sołtysa i życzymy dużo sił i energii 

oraz odporności wiele dobrego zdrowia i pomyślnej realizacji zadań wspólnie z radą sołecką 

na rzecz wspólnoty mieszkańców.” 

Sołtys Sołectwa Dziewiętlice Paweł Trytko: „Ja również chciałbym ze swojej strony 

podziękować osobom, które wybrały mnie na to stanowisko, które powierzyły mi tą funkcję. 

No i mam nadzieję, że ta współpraca między mną, a państwem będzie owocna. Dziękuję 

bardzo.” 

Przewodniczący Rady Miejskiej Wiesław Barabasz na sekretarza obrad zaproponował Panią 

Ewę Szlosek – radną.  

Ewa Szlosek - wyraziła zgodę.  

Rada jednogłośnie wybrała Ewę Szlosek na sekretarza obrad. 

wykaz imienny głosujących zał. nr 3  

Przewodniczący obrad zwrócił się do radnych z informacją, że protokoły z ostatnich sesji były 

do wglądu w biurze Rady Miejskiej i każdy mógł się zapoznać z ich treścią. 

Przewodniczący obrad zwrócił się do radnych, czy mają uwagi do protokołu sesji nr XLVI/2022 

z dnia 31.03.2022 r. Przewodniczący poddał Protokół pod głosowanie pod głosowanie.  

GŁOSOWANIE  

w głosowaniu udział wzięło 13 radnych  



str. 4 
 

przy 13 głosach „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”  

protokół z sesji Rady Miejskiej nr XLVI/2022 z 31.03.2022 r. 

został przyjęty 

wykaz imienny głosujących zał. nr 4  

Przewodniczący obrad zwrócił się do radnych, czy mają uwagi do protokołu sesji nr 

XLVII/2022 z dnia 11.04.2022 r. Przewodniczący poddał Protokół pod głosowanie pod 

głosowanie.  

GŁOSOWANIE  

w głosowaniu udział wzięło 13 radnych  

przy 11 głosach „za”, 0 „przeciw”, 2 „wstrzymujących się”  

protokół z sesji Rady Miejskiej nr XLVII/2022 z 11.04.2022 r. 

został przyjęty 

wykaz imienny głosujących zał. nr 5  

Przewodniczący obrad odczytał proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Wybór sekretarza obrad oraz zatwierdzenie protokołu z poprzedniej sesji. 

3. Odczytanie porządku obrad. 

4. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Paczków 

na 2022 r. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Paczków na 2022 r. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie przeprowadzenia wyboru sołtysa sołectwa Gościce. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu  

zagospodarowania przestrzennego dla terenów położonych w obrębie miasta Paczkowa 

9. Podjęcie uchwały w sprawie aktualizacji Planu Odnowy Miejscowości Kamienica na lata 

2018-2025. 

10. Interpelacje, zapytania radnych, wolne wnioski i informacje. 

11. Zakończenie obrad. 

Następnie zwrócił się z pytaniem czy są uwagi do porządku obrad.  

Sekretarz Gminy I. Cymara zawnioskowała o zmianę porządku obrad poprzez wykreślenie z 

pkt 4 sprawozdania Burmistrza z okresu między sesyjnego. To sprawozdanie przedstawione 

zostanie na najbliższej sesji majowej. A nieobecność pana Burmistrza spowodowana jest 

kolejnym bardzo ważnym spotkaniem z panem Wojewodą w sprawie ulicy Sienkiewicza.  

Przewodniczący Rady Miejskiej W. Barabasz: „Dziękuję bardzo za informacje. Ja może jak już 

tutaj teraz, pani Sekretarz powiedziała, z jakich przyczyn Pana Burmistrza nie ma, to ja dodam, 
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że ja osobiście z panem Burmistrzem praktycznie 2 dni już jeździliśmy w temacie tego 

rozpoczęcia tej inwestycji przez Starostwo, ponieważ wystąpił taki problem, że Starostwo po 

prostu na dzisiaj chce odstąpić od realizacji tej inwestycji, pomimo, że środki finansowe na stole 

są położone, praktycznie myśmy tą sesją 11 kwietnia też uchwałą Rady przegłosowaliśmy, że 

dodajemy tam 1 200 000 z drobną kwotą, która brakowała na realizację tej inwestycji. 

Dofinansowanie jest i tylko jest jeszcze wkład własny Starostwa, który tam kredytem chcą się 

posiłkować i tu jest problem, że, że po prostu te pieniądze, które mają asygnować jako wkład 

własny, chcą przeznaczyć na inne, niemniej mówią ważne bardzo wręcz tematy, no ale to są 

tematy, które nie dotyczą naszej gminy. I dlatego pan Burmistrz jeszcze dzisiaj jest u Wojewody, 

bo byliśmy też u Wojewody chyba 3 dni temu, ale to miało być drugie spotkanie jeszcze i pan 

Wojewoda chyba wczoraj poinformował pana Burmistrza, że dzisiaj będzie to spotkanie. No i 

pan Burmistrz dlatego jest dzisiaj nieobecny. Niemniej jednak w tym temacie tej drogi 

przynajmniej korzystając z tego, że jest dzisiaj tutaj naczelnik GKI pan Marcin Szaleniec i 

później w sprawach, jak będą interpelacje, zapytania radnych, to on nam przedstawi tą 

inwestycję, żeby państwo wiedzieli, na czym ta inwestycja będzie po prostu polegała. Miejmy 

nadzieję, że po prostu będzie finał taki, że tą inwestycję się zrobi, tylko teraz jest trochę w 

zawieszeniu. Nie wiemy, kiedy to będzie. 

Następnie poddał pod głosowanie zmianę porządku obrad poprzez wykreślenie z pkt 4 

sprawozdania Burmistrza z okresu między sesyjnego. 

GŁOSOWANIE 

w głosowaniu udział wzięło 13 radnych 

przy 13 głosach „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” 

porządek ze zmianą został przyjęty 

wykaz imienny głosujących zał. nr 6 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że pkt 3 sesji został zakończony. 

Do pkt 4. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że rozpatrywany będzie projekt uchwały w 

sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Paczków na 2022 r. 

Poinformował, że wszystkie projekty uchwał, były szczegółowo omawiane na ostatnim 

posiedzeniu wspólnym. 

Ponieważ nie było pytań, ani wniosków Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt uchwały 

pod głosowanie 

GŁOSOWANIE 

w głosowaniu udział wzięło 13 radnych 
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przy 13 głosach „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” 

Uchwała nr XLVIII/367/2022 została podjęta. 

zał. nr 7 

wykaz imienny głosujących zał. nr 8  

Na tym pkt 4 sesji został zakończony. 

Do pkt 5. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że rozpatrywany będzie projekt uchwały w 

sprawie zmiany budżetu Gminy Paczków na 2022 r.  

Ponieważ nie było pytań, ani wniosków Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt uchwały 

pod głosowanie 

GŁOSOWANIE 

w głosowaniu udział wzięło 13 radnych 

przy 13 głosach „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” 

Uchwała nr XLVIII/368/2022 została podjęta. 

zał. nr 9 

wykaz imienny głosujących zał. nr 10  

Przewodniczący Rady Miejskiej: „Dziękuję uchwała została przyjęta ja tak mieszkańcom dodam 

i państwu dodam taką informację, że takim ważnym punktem tego projektu uchwały jest, że w 

uzasadnieniu, że prognozuje się dodatkowe wpływy do budżetu gminy w 2022 roku w kwocie 

552 565 zł i przez to zwiększa się plan wydatków majątkowych na zadania, które są 

dofinansowywane ze środków Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg, także są środki na 

modernizację, na przebudowę drogi w Kamienicy, i są środki na modernizację, remont drogi w 

Dziewiętlicach także te dwie inwestycje będą mogły ruszyć. 

Na tym pkt 5 sesji został zakończony. 

Do pkt 6. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że rozpatrywany będzie projekt uchwały w 

sprawie przeprowadzenia wyboru sołtysa sołectwa Gościce. 

Następnie zwrócił się do rannych czy ktoś jeszcze chce zabrać głos w sprawie projektu uchwały?  

Ponieważ nie było pytań, ani wniosków Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt 

uchwały pod głosowanie 

GŁOSOWANIE 

w głosowaniu udział wzięło 13 radnych 

przy 13 głosach „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” 

Uchwała nr XLVIII/369/2022 została podjęta. 
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zał. nr 11 
wykaz imienny głosujących zał. nr 12  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zamknął pkt 6 sesji. 

Do pkt 7. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że rozpatrywany będzie projekt uchwały w 

sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu  zagospodarowania przestrzennego 

dla terenów położonych w obrębie miasta Paczkowa. 

Przewodniczący Rady Miejskiej zwrócił się z pytaniem czy są wnioski i uwagi do projektu 

uchwały. Ponieważ nie było pytań, ani wniosków poddał projekt pod głosowanie 

GŁOSOWANIE 

w głosowaniu udział wzięło 13 radnych 

przy 13 głosach „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” 

Uchwała nr XLVIII/370/2022 została podjęta. 

zał. nr 13 

wykaz imienny głosujących zał. nr 14  

Przewodniczący Rady Miejskiej: „Dziękuję uchwała została przyjęta. Ja tutaj dodam, że te 

wszystkie zmiany cząstkowe w tym planie to były też zmiany, które są zgodne z naszym studium. 

Bo parę zmian też wpłynęło, ale one chyba nie były zgodne ze studium i dlatego nie zostały teraz, 

wpięte do tej realizacji. Także to co jest zgodne ze studium, to jest po prostu teraz robione. 

Na tym pkt 7 sesji został zakończony. 

Do pkt 8. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że rozpatrywany będzie projekt uchwały w 

sprawie aktualizacji Planu Odnowy Miejscowości Kamienica na lata 2018-2025. 

Przewodniczący Rady Miejskiej zwrócił się z pytaniem czy są wnioski i uwagi do projektu 

uchwały? Ponieważ nie było innych pytań, ani wniosków Przewodniczący Rady Miejskiej 

poddał projekt uchwały pod głosowanie 

GŁOSOWANIE 

w głosowaniu udział wzięło 13 radnych 

przy 13 głosach „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” 

Uchwała nr XLVIII/371/2022 została podjęta. 

zał. nr 15 

wykaz imienny głosujących zał. nr 16  

Przewodniczący Rady Miejskiej: „Ja to tak może do informacji tylko krótko dodam, że ta 

uchwała jest podejmowana z uwagi na to, żeby można było się starać o pozyskanie środków 
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związanych z planowaną inwestycją w Kamienicy. To jest wykonanie, budowa kanalizacji etap 

nie całkowity tylko etap pierwszy o tak bym to powiedział krótko. 

Na tym pkt 8 sesji został zakończony. 

Do pkt 9. 

Przewodniczący Rady Miejskiej rozpoczął dyskusję na temat wolnych wniosków i spraw 

różnych. Poprosił Naczelnika Wydziału Gospodarki Komunalnej i Inwestycji o przedstawienie 

informacji odnośnie modernizacji ulicy Sienkiewicza. 

Naczelnik Wydziału GKiI Marcin Szaleniec: „Dzień dobry, szanowni państwo, chciałem 

pokrótce omówić i przedstawić planowaną przebudowę ulicy Sienkiewicza tak naprawdę 

budowę 2 rond niezmiernie potrzebnych dla zachowania płynności ruchu i bezpieczeństwa. 

Wiemy, jako mieszkańcy Paczkowa, że na skrzyżowaniu dróg Kopernika, Sienkiewicza, 

Jagiellońskiej rondo tam jest niezmiernie potrzebne właśnie w temacie przepływu ruchu 

drogowego, który blokuje się tam dosyć mocno. Jako samorząd jakiś czas temu 

partycypowaliśmy w kosztach dokumentacji techniczno-projektowej dla tej inwestycji, no i po 

długim czasie i wnioskowaniu do Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg Powiat dostał, że tak 

powiem dofinansowanie na tą inwestycję w wysokości blisko 6,5 mln zł., drugie tyle kwotę około 

6,5 mln zabezpieczył w swoim budżecie. Został rozstrzygnięty przetarg na tą inwestycję. 

Najniższa oferta w granicach 14 mln. 14 200 000, więc tutaj szanowni państwo radni na 

nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej 11 kwietnia zabezpieczyli w formie pomocy finansowej 

kwotę 1 200 000 zł. do pokrycia całości inwestycji. Natomiast niepokojące informacje do nas 

tutaj zaczęły dochodzić w kwestii wycofania się Powiatu, chęci odstąpienia od tej inwestycji. Jak 

pan Przewodniczący wspominał, pan Burmistrz, spotykał się zarówno z panem Starostą. W tej 

chwili jest u pana Wojewody, żeby, że tak powiem, doprowadzić do przeprowadzenia tej 

inwestycji, długo wyczekiwanej w Paczkowie. Ja przedstawię mniej więcej, jak to miałoby 

wyglądać, bo liczymy na to, że ta przebudowa się jednak odbędzie. 
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Wskazane skrzyżowanie właśnie to najbardziej problemowe, nawet na ujętym zdjęciu widać 

sznur samochodów próbujących włączyć się do tego skrzyżowania. Rondo jest takim 

najlepszym rozwiązaniem, pozwalającym na płynny ruch.  

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Drugie skrzyżowanie tutaj przy połączeniu z ulicą Staszica i ulicą Daszyńskiego tu również 

miałoby powstać rondo w przebiegu tej drogi. 

 
 
 

 

 

 

Tutaj są wycinki z projektu, no przepraszam za rozdzielczość, natomiast no kwestie techniczne, 

jeżeli ktoś byłby zainteresowany są u nas w biurze, zapraszam do ewentualnego zapoznania się.  
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Nieznany mówca 7 

A i tutaj jeszcze gwoli informacji i takiej ciekawostki przy tym projekcie przebudowy 

planowaliśmy czy planujemy w dalszym ciągu skwer właśnie w miejscu zaznaczonym, czyli 
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na wysokości wjazdów ulice Narutowicza, tam ten skwer jest istniejący, on zostałby poddany 

przebudowie, z małą architekturą i umiejscowieniem tam fontanny.  

 

 

 

 

 

 

 

Pozwolę sobie przedstawić 3, 4 koncepcje projektanta na tą fontannę. To miałaby być fontanna 

z zamkniętą niecką z takim obiegiem zamkniętym, żeby nie zbierały się tam liście, bo są 

wysokie drzewa, więc takie projekty czy koncepcje projektant przedstawił. 

Koncepcja nr 1 fontanny: Pierścień 
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Koncepcja nr 2 fontanny: Pierścień zanurzony 

 
Koncepcja nr 3 fontanny: Drzewo 

 

Myślę, że ta jest bardzo ciekawa nawiązująca kształtem też do planowanego ronda, które 

będzie, będzie w bezpośredniej bliskości. 

Koncepcja nr 4 fontanny: Łuki 

 

Naczelnik Wydziału GKiI M. Szaleniec: „Dziękuję jeśli chodzi o samą prezentację.  
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Natomiast pan Burmistrz prosił mnie o przekazanie państwu radnym przede wszystkim takiej 

informacji, że jeżeli działania, które w tej chwili są prowadzone, nie przyniosą skutku i ta 

inwestycja się nie odbędzie Starostwo wycofa się, czy odstąpi od  realizacji pan Burmistrz 

będzie prosił państwa radnych, aby na kolejnej sesji Rady Miejskiej przyjąć w formie uchwały 

rewolucję o szkodliwej działalności Powiatu nyskiego na rzecz gminy Paczków poprzez 

zaniechanie tej inwestycji, co będzie załącznikiem do zażalenia, jakie będzie złożone do 

Kancelarii Premiera właśnie na działanie Powiatu i wycofanie się z tej inwestycji we flagowym 

Programie Rządowym, którym jest Rządowy Fundusz Rozwoju Dróg, bo tak jak mówię, 

zostało przydzielone dofinansowanie w wysokości 6,5 mln zł, które zostanie zwrócone i trafi 

do puli do ponownego rozdania. Tutaj liczymy też, jeżeli to się wydarzy, mamy 2 drogi na liście 

rezerwowej też złożone projekty na dofinansowanie, więc ta pula będzie powiększona o tą 

kwotę, i być może wtedy te dofinansowania się nam dostaną przy innych inwestycjach. 

Natomiast ta inwestycja jest tak znacząca dla nas, że aż takie kroki, że tak powiem będą podjęte, 

żeby takie zażalenie złożyć na tak jak mówię odstąpienie od długo oczekiwanej inwestycji 

przez Starostwo w gminie Paczków. Dziękuję bardzo.”  

Przewodniczący Rady Miejskiej W. Barabasz: „Dziękuję bardzo za przedstawienie tylko tu 

bym dodał, że ten skwer wypoczynkowy jednak to już będzie po naszych kosztach. To już nie 

będzie obejmowała, jako inwestycji.” 

Naczelnik Wydziału GKiI M. Szaleniec: Sam skwer miał być robiony przy inwestycji. 

Natomiast w naszej gestii i w naszych kosztach było przyłącze do fontanny i samo 

zaprojektowanie i wykonanie fontanny. Natomiast skwer miał być realizowany przy tej 

inwestycji i wliczony w koszt tej inwestycji Powiatu. Dokładnie właśnie chcieliśmy tutaj też 

jako wkład własny gminy kolejny, bo tak jak mówię, partycypowaliśmy do 50% przy 

dokumentacji projektowej i też właśnie w ramach tamtej dokumentacji był cały skwer 

zaprojektowany i miał być wykonany, a chcieliśmy jeszcze dodatkowo taki akcent właśnie, 

takiego miejsca i fontanny, która miałaby służyć też a połączona była w formie decyzji.” 

Radny Bronisław Wiśniowski: „Ja mam pytanie, bo pan Przewodniczący był panem 

Burmistrzem i brał udział już spotkaniu z panem Wojewodą. To proszę nam powiedzieć, jakie 

stanowisko pan Wojewoda zabiera w tej sprawie, i co mniej więcej wynikało z 

przeprowadzonych do tej pory rozmów dziękuję?” 

Przewodniczący Rady Miejskiej W. Barabasz: „To znaczy na pierwszym spotkaniu może  się 

dzisiaj stanowisko Wojewody zmienić nie wiem, na dzisiejszym spotkaniu. Ale na pierwszym 

spotkaniu to pan Wojewoda powiedział, że na pewno tą inwestycję zrobią, tylko, że po prostu 

teraz, jeżeli będzie jakieś odstąpienie, no to, żeby robić inwestycję w Polskim Ładzie, ale w 



str. 14 
 

Polskim Ładzie wiadomo, że to wydłuża się procedura i inaczej to jest zrobione, inaczej środki 

przepływają wtedy, to się może w czasie odwlec. Zresztą widzicie, jaka sytuacja jest na rynku, 

jak koszty rosną wszystkiego także na pewno to będzie jakieś utrudnienie, no niemniej dzisiaj 

ma być i Starosta z Powiatu nyskiego u pana Wojewody no i pan Burmistrz no i zobaczymy co 

z tego wyniknie. W każdym bądź razie nie że odcięcie tylko po prostu przystąpienie w innym 

terminie i z innego projektu. Bo tu już były pieniądze przydzielone, a teraz trzeba czekać na te 

pieniądze, a inflacja widać, że to nie zatrzymuje się i cały czas te koszty będą większe, trzeba 

będzie więcej tych pieniędzy i będzie moim zdaniem trudniej znaleźć wykonawcę no ale, 

zobaczymy co z tego wyniknie miejmy nadzieję, że ta inwestycja zostanie zrobiona. 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Ekologii i Gospodarki Terenami Przemysław Tetłak: 

„Szanowni państwo ja może tak, korzystając z okazji chciałbym uzupełnić ten sympatyczny 

akcent związany z podziękowaniami dla osób, instytucji, które wsparły uchodźców z Ukrainy. 

I tak jak mówię korzystając z okazji, chciałbym też podziękować wszystkim tym firmom, 

instytucjom, osobom, które w pierwszych dniach po wybuchu wojny wspierały nas w 

organizacji pomocy osobom, które przyjechały do nas z Ukrainy. I warto myślę, że tutaj 

wymienić wszystkich nie jestem teraz w stanie na szybko, ale na pewno chciałbym 

podziękować Rolniczej Spółdzielni Produkcyjnej w Wilamowej. Klubowi Sportowemu Sparta 

Paczków. Firmie Kateringowej Biesiadny Stół. Składowi Węgla pana Getingera. Restauracji 

Karolówka. Gospodarstwu Agroturystycznemu Pałac Heymanna w Ściborzu. Panom z OSP 

Dziewiętlice. Mieszkańcom Paczkowa, którzy zaangażowali się i mieszkańcom sołectw 

Dziewiętlice, Wilamowa, Ścibórz, Stary Paczków. Koło Gospodyń Wiejskich w Kamienicy, a 

myślę, że szczególne podziękowania należą się 3 naszym Paczkowskim Stowarzyszeniom, 

które zorganizowały świetny koncert charytatywny na rzecz uchodźców w muzeum 

Gazownictwa, to jest Stowarzyszenia Pegaz pani Teresy Stańczyc-Bednarz. Stowarzyszenie 

Więź pani Kurowskiej. Stowarzyszenie Generacja pana Puka myślę, że im też należą się 

podziękowania i myślę, że gromkie brawa. Drodzy państwo jeszcze korzystając z okazji na 

poprzedniej sesji, składaliśmy z radnym Wiśniowskim wniosek o zwrócenie się, o 

uporządkowanie koryta rzeki Kamienna w Paczkowie przy ulicy Robotniczej Pocztowej, 

Daszyńskiego, Wesołej. Dzisiaj przygotowaliśmy pismo w imieniu radnych do Państwowego 

Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie Zarząd Zlewni w Nysie, jeśli ktoś miałby ochotę z 

radnych podpisać się pod tym pismem, to jest u mnie zachęcam. Myślę, że jeśli zwrócimy się 

wspólnie to jest większa szansa na realizację naszego postulatu. Dziękuję bardzo. 

Radna Barbara Jurek: „ Ja mam taką prośbę do pana Naczelnika na ulicy Polnej przy wyjeździe 

już w okolicach wieży ciśnień po niedawnej awarii jest takie duże wgłębienie. Jak można by 
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było to czymś uzupełnić, bo to coraz głębsze robi się i bardzo ciężko to jest wyminąć. I druga 

sprawa w parku za pomnikiem Orła Białego są budki lęgowe nowe te z projektu. Jedna na 

pewno nie przyglądałam się wszystkim jest zablokowane wejście, jak by można je było 

poprzeglądać. Tam jest zabawka jakaś wrzucona także na pewno nic tam gniazda nie założy, 

także jakby można było je poprzeglądać i posprawdzać. To wszystko dziękuję. 

Naczelnik Wydziału GKiI M. Szaleniec: „Oczywiście zostanie to zweryfikowane na 5 maja też 

mamy przegląd pogwarancyjny, gwarancyjny przepraszam, jeśli chodzi o parki i tam też 

zostanie to zweryfikowane.” 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Stanisław Janik : „Panie Przewodniczący 

ponawiam prośbę o zorganizowania spotkania roboczego w Urzędzie Miejskim z 

Komendantem Komisariatu Policji w Paczkowie, one z Komendantem Straży Miejskiej 

spotkanie jak państwo pamiętacie dotyczy kwestii bezpieczeństwa w mieście i w gminie 

Paczków. I korzystając ze słowa chciałbym również podziękować panu Burmistrzowi, panu 

Naczelnikowi Wydziału panu Marcinowi, za dostarczenie i dowiezienie frezu asfaltowego do 

Unikowic i Gościc. No i pragnę jeszcze powiedzieć, że przy wspólnych wysiłkach zrobiliśmy 

tę drogę gminną w Unikowicach około 800 m. Natomiast w Gościcach chcemy zrobić drogi, 

na pewno zrobimy, bo robi się już kilka inwestycji na boisku sportowym. Chcemy po prostu 

frezem, a wcześniej kamieniem wyłożyć drogi dojazdowe, drogi Gościce – Kamienica, aż do 

szatni sportowej. Także tu pragnę tak jak powiedziałem podziękować panom, ale dziękuję 

również naszym piłkarzom z Gościc naprawdę za ogrom pracy jaki wkładają na tym boisku 

sportowym. Jest tam naprawdę już ładnie. A jeszcze jak to zrobimy to będzie bardzo ładnie. 

Dziękuję bardzo.” 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Ekologii i Gospodarki Terenami P. Tetłak: „Panie 

Naczelniku, jeszcze jedna sprawa mi umknęła z tego względu, że zostałem poproszony o 

interwencję. Na 5 minut przed sesją przez mieszkańców dostałem zdjęcie dzikiego wysypiska 

przy alei Topolowej, gdzieś między Górniczą, a drogą w kierunku Kozielna prosiłbym o 

interwencję jeśli można. Ja pozwolę sobie może po sesji przesłać zdjęcie, jak to wygląda w tej 

chwili, no ktoś tam po prostu sobie zrobił wysypisko śmieci. Będę wdzięczny za interwencję. 

Dziękuję bardzo.” 

Radny Bronisław Wiśniowski: „Ja mam pytanie czy mamy jakąś informację z Powiatu, kiedy 

będzie przegląd dróg powiatowych, uzupełnienie ubytków?” 

Naczelnik Wydziału GKiI M. Szaleniec: „Niestety nie wiem na tą chwilę, ale skontaktuję się z 

Zarządem Dróg Powiatowych.” 
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Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Małgorzata Maluch: „Ja bym prosiła o przegląd zabawek 

przy ulicy Staszica i Miraszewskiego. Bo widziałam, że tam już było posprzątane, ale wiem, że 

zabawki, któreś tam jeszcze trzeba przeglądnąć, co tam się dzieje i wymianę piasku do 

piaskownicy. I jeżeliby przyjechali z tego Powiatu do dróg do przeglądu tych dróg. Bardzo bym 

prosiła, żeby sprawdzić studzienki jeszcze. Bo nie wszystkie przyjmują wodę. I mam jeszcze 

jedno pytanie, wracając do tej, do tych 2 krzyżówek Staszica, Daszyńskiego, Sienkiewicza. 

Proszę mi powiedzieć, jakie już pieniądze gmina poniosła, koszty jakie poniosła w związku z 

tą realizacją tego zadania? Czy to są duże koszty już? 

Naczelnik Wydziału GKiI M. Szaleniec: „Na tą chwilę praktycznie są koszty poniesione na 

dokumentację techniczną, czy to partycypowanie w udziale, to było bodajże 60 000 zł. 

Przewodniczący Rady Miejskiej W. Barabasz: „50% projektu.” 

Naczelnik Wydziału GKiI M. Szaleniec:  „Tak i projekt, który jest realizowany na fontannę 

przy tym skwerze to jest bodajże 12 000 zł. I to są wszystkie koszty na tę chwilę poniesione. 

Natomiast to przy tej inwestycji też nasza spółka ZWiK miała realizować ewentualne przyłącza, 

wymianę kanalizacji na odcinkach. Natomiast to było w kwestiach projektu przy realizacji i 

odkrywkach prac postępujących, więc tutaj kosztów na razie jakby nie było. Nie wiem na ile 

przygotowywali się materiałowo, zabezpieczali ewentualnie w tym temacie to kwestia do 

weryfikacji.” 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Wiesława Kurowska: „Panie Naczelniku, ja mam jeszcze 

takie pytanie, czy wpłynęło już oficjalne stanowisko co do argumentacji o odstąpieniu od tej 

inwestycji z Powiatu?” 

Naczelnik Wydziału GKiI M. Szaleniec: „Dostaliśmy pismo można się zapoznać u mnie w 

biurze, natomiast nie ma tam jasnych deklaracji, dlaczego, no generalnie rozchodzi się o wysoki 

koszt inwestycji wyższy niż planowano. Natomiast o tyle jest to niezrozumiałe, że my 

podejmując, państwo podejmując uchwałę zabezpieczającą bodajże 1 200 000 zł, i jest już 

wtedy kwota na pełne pokrycie inwestycji, więc jest o tyle to niezrozumiałe. Natomiast no 

należy się domyślać, że z tego co tego, co wiemy, wkład własny zabezpieczony przez Powiat 

w budżecie oczywiście na zasadach kredytu Powiat się z tego nie wycofuje. Tak naprawdę tą 

kwotę przeznaczy na inną inwestycję, uwolni te środki przeznaczone na inwestycje poza 

terenem gminy Paczków. Więc tyle, tyle wiemy na ten moment. Natomiast pismo jest oficjalne 

od pana Wicestarosty, można się zapoznać ewentualnie jeżeli ktoś ma takie życzenie.” 

Sekretarz Gminy Paczków I. Cymara: „Szanowni Państwo, w imieniu pana Burmistrza 

serdecznie zapraszam wszystkich do udziałów w uroczystościach 231 Rocznicy Uchwalenia 

Konstytucji 3 Maja. Uroczystości rozpoczną się mszą świętą w intencji ojczyzny w naszym 
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kościele pod wezwaniem Świętego Jana Ewangelisty o godzinie 10:00, następnie przemarsz 

ulicami miasta z bialską orkiestrą dętą, pod pomnik Orła Białego. Następnie będą wystąpienia 

okolicznościowe i złożenie kwiatów, a także złożenie ziemi z kościoła Świętego Wojciecha w 

Poznaniu. Jest to miejsce z urną serca gen. Jana Henryka Dąbrowskiego oraz spoczynku Józefa 

Wybickiego autora Mazurka Dąbrowskiego, a uwieńczeniem tych obchodów będzie koncert 

XX Paczkowski Festiwal Muzyki Organowej i Kameralnej imieniem Morrisa Brosiga o 

godzinie 13:30 w kościele pod wezwaniem Matki Boskiej Królowej Polski w Lisich kątach. 

Dziękuję bardzo.” 

Na tym pkt 9 sesji został zakończony. 

Do pkt 10. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej Wiesław 

Barabasz zamknął XLVIII sesję Rady Miejskiej w Paczkowie. 

Sekretarz obrad: 

Ewa Szlosek      

        Przewodniczący posiedzenia: 

Protokołowała: 

Alicja Góral Sowa 

 
 

 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 


